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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. október 10-én 
15.00 órakor kezdődő rendkívüli képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal polgármester irodája

Jelen vannak: dr. Bácskay Tamás alpolgármester, Kovács László, dr. Mieczynszky Ernő, 
Nosza József, Török Imre képviselők, Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Hiányzik: Smiri László polgármester, Molnár Sándor képviselő

dr. Bácskay Tamás alpolgármester köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy a Szervezeti és
Működési Szabályzat 16. §. (4) bekezdése szerint a polgármester távollétében az 
alpolgármester vezeti a testület ülését.
Megállapítja, hogy a testület határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND

1. Békés Megyei Ivóvízminőség-javító Program önkormányzati saját forrásának 
biztosításáról döntés

Előadó  :   Smiri László polgármester

2. Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról döntés
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

3. Döntés a 2013. évi szociális tűzifaprogramról
Előadó: Smiri László polgármester

4. Bejelentések

Első napirendi pont  :   Békés Megyei Ivóvízminőség-javító Program önkormányzati saját 
forrásának biztosításáról döntés

Előadó  :   Smiri László polgármester

dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy a kiküldött anyag szerint javasolja 
elfogadni a határozatot. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 5 tagja, 5 igen szavazattal - ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

118/2013.(X.10.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

elfogadja  a  „Békés  Megyei  Ivóvízminőség-javító  Program”  című  támogatott  projekt
[Támogatási  szerződés  megkötésének  időpontja:  2013.  szeptember  26.] önerejének
igazolását, az alábbiak szerint.

A projekt címe, a pályázati anyagban megjelölttel összhangban:
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Békés Megyei Ivóvízminőség-javító Program
Pályázati azonosító jel: KEOP-1.3.0/09-11-2012-0009
A projekt megvalósítási helyszíne: Békés, Csongrád, és Hajdú-Bihar megye
A pályázati konstrukció száma: KEOP-1.3.0/09-11 Ivóvízminőség-javítás
A projektnek a támogatás szempontjából elszámolható nettó összköltsége a Támogatási
szerződéssel megegyezően: 29.548.722.250,- Ft 
A támogatás  mértéke  a  Projekt  elszámolható  összköltségének  a  87,430198 %  -a,  de
legfeljebb 25.834.506.370,- Ft.

A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati  önrész [hatvanhat önkormányzat]
mindösszesen:  3.714.215.880,-  Ft,  mely  összegre  a  19/2013.(V.22.)  BM  rendelet  2.
mellélete szerint  a  „KÖZÉP-BÉKÉSI TÉRSÉG” Ivóvízminőség-javító  Önkormányzati
Társulás  [Gesztor:  Békéscsaba  Megyei  Jogú  Város]  az  önkormányzatok  nevében
pályázatot nyújtott be (EBR42 önkormányzati információs rendszer 2013. szeptember 26.
– postázás október 02.) a saját forrásra, a BM EU Önerő Alap támogatás 100 % -ára.

1. Köröstarcsa Község Önkormányzata kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, hogy
az önkormányzati  önrész összegét  a 2014. és 2015. évi  költségvetési  rendeletében
elkülöníti.  

Az önkormányzatra jutó
összes saját forrás (forint) 2014. év 2015. év

Köröstarcsa Község 
Önkormányzata 29 713 727 10 610 721. 19 103 006

2. Köröstarcsa  Község  Önkormányzat  Képviselő  –testülete  felhatalmazza  Smiri  László
polgármestert a pályázat aláírására és a szükséges nyilatkozatok megtételére.

Határidő: 2013. október 28.
Felelős: Smiri László polgármester

Második napirendi pont: Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról döntés
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

   
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy a rövid előterjesztés a 

polgármesterrel egyeztetve került kiküldésre. Nem javasolják a csatlakozást az 
előterjesztésben leírtak miatt.

Török Imre képviselő kérdezi, hogy mennyi a megjelölt jelképes összeg?

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottságnak korábban 200 eFt-os kerete volt erre a célra. 1.500 Ft-tól 5.000 Ft-ig 
adtak támogatást.
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Nosza József képviselő elmondja, hogy korábban a megyei önkormányzat is adott az 
összeghez támogatást. A tavalyi évben a költségvetés szorítása miatt sem csatlakoztak 
a programhoz. Az idei évben szerencsére nincs ilyen probléma. Korábban 10 főt 
támogattak, annyi kérelmező biztosan lenne most is.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy az idei évi költségvetésben 
nincsen erre keret. Sajnos már nincsen kötődése a tanulóknak a településhez 
amennyiben támogatja a továbbtanulásukat az önkormányzat.

Kovács László képviselő kérdezi, hogy ha most megszavazzák a csatlakozást, és 
megállapítanak a tanulónak egy összeget, akkor azt tanulmányai végéig kell 
biztosítani?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy nem, 
minden évben dönteni kell.

Kovács László képviselő úgy látja, hogy ha ezt elhatározzák, akkor elkötelezik magukat, de 
nem is tudják, hogy hány tanulóról van szó. Akkor egy keretösszeget kellene 
meghatározni.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy korábban maximum 10 főt 
lehetett támogatni egy meghatározott keretösszegből, az önkormányzat szabályzata 
alapján.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 5 tagja, 4 igen 
szavazattal, 1 tartózkodással, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta: 

119/2013.(X.10.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
nem csatlakozik a Bursa Hungarica Ösztöndíjprogram 

2014. évi fordulójához.

Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Harmadik napirendi pont: Döntés a 2013. évi szociális tűzifaprogramról
Előadó: Smiri László polgármester

dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy kaptak a tűzifaprogrammal kapcsolatban 
egy táblázatos kimutatást, amelyből látszik, hogy mennyi a költsége. Minden évben 
adtak tűzifát a rászorulóknak. A tavalyi év kedvezőbb volt, mert csak a szállítás 
költségét kellet kifizetni. Mindenképpen javasolja, hogy az idei évben is adjanak 
tűzifát a rászorulóknak.

dr. Mieczynszky Ernő képviselő kérdezi, hogy a tavalyi  250 m3-ből hány család részesült?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy 150 
család részesült tűzifában a tavalyi évben, de 250 m3-t igényeltek és ebből csak 75 
m3-t kaptak.
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dr. Mieczynszky Ernő képviselő úgy gondolja, hogy ha az idén 100 m3-t megkapnak, akkor 
talán még több családot tudnak támogatni.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy korábban helyi rendeletet 
kellett alkotni a szociális tűzifa támogatásról. Ezt az idei évben is meg kell tenni, ha 
nyernek. 3 m3-nél többet nem lehetett adni egy kérelmezőnek.

dr. Mieczynszky Ernő képviselő elmondja, hogy ha megkapják a 100 m3-t, az nem baj mert 
eláll a fa.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy nem lehet tárolni, amit 
nyernek azt ki kell osztani és el kell vele február 15-ig számolni.

dr. Mieczynszky Ernő képviselő kérdezi, hogy a többi település is kevesebbet kapott tavaly 
az igényeltnél?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy 
általában nem kapták meg az igényelt támogatást. Köröstarcsa a tavalyi évben 
pályázott először az állami szociális tűzifa programba, mert előtte amikor még nem 
indult be a kazánprogram önkormányzati fát osztottak szét a rászorulóknak. Ha valaki 
azt nyilatkozta, hogy nem tud önrészt biztosítani, akkor is befogadták a pályázatát, bár 
nem sok ilyen volt. Az idei évben mindenkinek kell önrészt vállalnia. Sajnos nem 
tudják, hogy mennyi fát fognak kapni.

dr. Mieczynszky Ernő képviselő számára ez elfogadható és támogatja.

Nosza József képviselő szerint a szállítási költség magasabb lesz, mint a tavalyi évben.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy valószínűleg magasabb 
lesz, de csak az előző évi adattal tudtak kalkulálni.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester egyetért azzal, hogy ezt vállalják fel, és javasolja, hogy a 
kalkulált 100 m3-t fogadják el.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 5 tagja, 5 igen szavazattal - ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

120/2013.(X.10.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az 57/2013.(X.4.) BM rendelet alapján 
szociális célú tűzifavásárláshoz kiegészítő támogatást igényel.

A vállalt önerő összege: 254.000,-Ft.
Az igényléshez az önkormányzat az önrészt az általános tartalék terhére biztosítja.

Határidő: 2013. október 14.
Felelős: Smiri László polgármester
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Negyedik napirendi pont: Bejelentések

Bejelentés nem volt.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester ezt követően mindenkinek megköszöni a megjelenést, 
hozzászólást és az ülést 15.50 órakor bezárja.

K. m. f.

dr. Bácskay Tamás Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
  alpolgármester címzetes főjegyző


